

Dagsorden bestyrelsesmøde

Dato: 12.10.23 **Tid:** 19.30 **Lokation:** Fælleslokale

Deltagere: Jóhan, Marie-louise, Claus

Afbud:

Punkt 1	Valg af ordstyrer og referent
Ansvarlig:	Alle
Referat:	Ordstyrer: Jóhan Referent: Jóhan

Punkt 2	Godkendelse af dagsorden
Ansvarlig:	Alle
Referat:	Godkendt

Punkt 3	Gennemgang af bestyrelsens arbejdsroller o.l
Ansvarlig:	Alle

Referat:	<p>Jóhan vil gennemgå alt igennem med den nye bestyrelse, så alle ved præcis hvad der kan forventes af dem, så vi fremadrettet kan undgå misforståelser.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der bliver en powerpoint præsentation og god mulighed for at komme med opklarende spørgsmål - Kurser <ul style="list-style-type: none"> - https://www.lejerbo.dk/bestyrelse/kurser <p>Hvor vi tager en rundtur og kigger alt igennem, som vi har adgang til som bestyrelse.</p> <p>Vi kommer også til at gennemgå budgettet, dvs. Hvad har vi præcis af penge og hvad må de bruges til.</p> <p>Først på aftenen (kl 18.00) vil der komme en udlejer og leje lokalet, hvor vi i fællesskab gennemgår hvordan det har foregået. Evt. efter kan vi sidde os ned og diskutere hvad der evt. Kan forbedres eller ændres inden for lejerbos (østjysks) retningslinjer.</p>
----------	---

Punkt 4	Halloween festen
Ansvarlig:	Alle
Referat:	<p>Hvad skal købes ind og hvem skal stå for indkøb.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Jóhan køber ind <p>Hvor meget skal vi bruge af Cashs</p> <ul style="list-style-type: none"> - 1000 kr

	<p>Hvad mangler vi?</p> <ul style="list-style-type: none"> - 2 vodka - 1 Gin - 1 ramme bajer - 2 rammer cider <p>Skal der være aftensmad til festen</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nej kun snacks <p>Bestyrelsen må som de eneste have plus 1, hvor det er buy in. Og man skal medbringe en sixpack eller cidere.</p> <p>Pynten vi har i kælderen skal flyttes over en uge før festen så vi kan begynde at gøre det dejligt (u)hyggeligt 😊</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mødes 27.10 kl 19.00 med en pizza <p>Hvilke aktiviteter skal vi have og hvem står for hvad.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Claus <ul style="list-style-type: none"> - Kahoot, gæt en seriemorder - Malou <ul style="list-style-type: none"> - Meet me bingo <p>Tydeliggøre bestyrelsen, video promovring af festen (Så folk kan se vi ikke bider)</p>
--	---

Punkt 5	Billedet bliver taget
Ansvarlig:	Alle

Referat:	<p>Vi tager et fællesbilledet af bestyrelsen og får det printet og lamineret</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bestyrelsens adresser skal ikke ses på opslaget <p>Det andet billede er smidt ud</p>
----------	---

Punkt 6	kursus
Ansvarlig:	Alle
Referat:	<p>Kære nye afdelingsbestyrelsesmedlem,</p> <p>Som ny i afdelingsbestyrelsen kan det være svært at overskue de mange nye arbejdsopgaver og forventninger. For hvad er egentlig afdelingsbestyrelsens opgaver, og hvem bestemmer, hvad afdelingsbestyrelsen skal lave?</p> <p>I Lejerbo har vi en kursusafdeling, og vi holder løbende introduktionskurser for nye bestyrelsesmedlemmer for at hjælpe jer bedst muligt i gang med arbejdet.</p> <p>Kurset afholdes:</p> <p>Onsdag d. 22. November 2023 kl. 17.00 – 20.30</p> <p style="text-align: center;">Regionskontor Aarhus Katrinebjergvej 107 (bemærk ny adresse) 8200 Aarhus N</p> <p>På kurset kommer vi blandt andet omkring:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvad vil det sige at bo alment? • Hvad er forholdet mellem afdeling, organisation og administration? • Afdelingsbestyrelsens kompetence og råderum • Redskaber, værktøjer og hjælpere i bestyrelsesarbejdet <p>Kurset koster 900 kr. pr. deltager. Beløbet dækker undervisning, materialer og fortæring og betales fra afdelingens konto 119. Deltager der mere end 20 falder kursusafgiften tilsvarende.</p> <p>Husk at aftale deltagelse i kurset med din afdelingsformand. - Marie-louise deltager Kurset undervises af Lejerbos kursusleder Susanne Frelsvig.</p> <p>Ønsker du at deltage i dette kursus så kontakt kursusafdelingen på kursus@lejerbo.dk eller på telefon 3812 1294.</p>

	<p>Oplys venligst navn, afdelingsnummer, mailadresse og telefonnummer i tilmeldingen.</p> <p>Er der interesse for dette? Hvem vil med</p> <p>Konto 119: er der pt. 65.000</p>
--	---

Punkt 7	Eventuelt
Ansvarlig:	Alle
Referat:	<p>Flyers</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har talt om flyers, som jeg synes er en god idé. Vi skal have hængt dem op i opgangene. Vi har før haft indvendinger om at det ikke er så miljøbevidst og folk ikke er så glade for at få mere i postkassen. - Flyers mangler bare et billede, og skal printes. Det er der en der skal stå for: <p>Andre arrangementer:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nu har vi fået placeret festerne, men vi må også have fokus på andre arrangementer, der er til dem, der måske ikke fester og drikker. - Jeg synes det kunne være fedt at holde et "Carve your own pumpkin" arrangement hvis der er tid og understøtte til det. - Malou-to-do(Her er nogle forslag) <p>Hæve depositum til leje af fælleslokalet .og lejen bliver sat til 200,-</p>

Punkt	Dato for næste møde
Ansvarlig:	Alle

Referat:	
----------	--